
Zápis ze zasedání Školské rady při Základní škole Chýnov 

konaného 7. října 2021 

 

Místo konání: ZŠ Chýnov 

 

Zahájení v 18:00 

 

Přítomni: 

Pedagogičtí pracovníci Mgr. Petr Dvořák, Mgr. Iva Eybertová, a Mgr. Pavlína Bednářová, 

zákonní zástupci žáků Andrea Oudysová (předsedkyně ŠR), Jitka Svobodová, a Ing. Jakub Šístek, 

Ph.D.,  

a zástupci zřizovatele (Město Chýnov) Ing. Zdeněk Kulík. 

 

Omluveni: Ing. Andrea Fraitová,  Bc. Evžen Zadražil 

 

Hosté:  

Mgr. Marcela Vosátková (ředitelka ZŠ Chýnov, online) a Mgr. Milan Rada (zástupce ředitelky) 

 

Zasedání se zúčastnili všichni členové Školské rady (dále jen ŠR) s výjimkou předem omluvených 

Andrey Fraitové a Evžena Zadražila. Zasedání zahájila a řídila předsedkyně ŠR Andrea Oudysová, 

která přítomné nejprve seznámila s platnými protiepidemickými pravidly a dále navrhla následující 

program: 

1) Přivítání nového člena ŠR Mgr. Pavlíny Bednářové 

2) Schválení výroční zprávy 

3) Novinky v řešení dopravní situace před ZŠ 

4) Ostatní připomínky 

 

ad 1) 

Předsedkyně ŠR přivítala novou zástupkyni pedagogických pracovníků ve ŠR Pavlínu Bednářovou. 

 

ad 2) 

Členům ŠR byl předem zaslán návrh výroční zprávy ZŠ Chýnov za školní rok 2020/2021 

připravený Marcelou Vosátkovou. ŠR návrh výroční zprávy jednohlasně schválila (7 hlasů). 

 

ad 3) 

Rada dále projednala další možná opatření pro zlepšení dopravní situace před školou v době začátku 

vyučování. Těmi jsou zákaz vjezdu do ulice Vančurova na úrovni školy v ranních hodinách či 

možnosti jednosměrného zprůjezdnění ulice Vančurova k parkovišti u hřbitova. Další námět pro 

vylepšení situace je konverze trávníku podél školní jídelny v ulici Vančurova na místa pro 

parkování. Tyto podněty budou projednány radou města. 

 

ŠR se shodla na dalším apelu na rodiče ohledně ranního dojíždění s cílem zejména nezajíždět do 

ulice Vančurova k bočnímu vchodu do školy a na parkoviště před školou, kde parkují zaměstnanci 

školy. I nadále platí doporučení vysazovat děti na ulici Nádražní. Další doporučení je využít pro 

parkování parkoviště u hřbitova nebo parkoviště na náměstí a dále ke škole pokračovat pěšky.  

 

ad 4) 

Marcela Vosátková informovala ŠR o plánovaném vánočním jarmarku ZŠ Chýnov, který proběhne 

v pátek 26. 11. 2021. Požádala přítomné o možnost pomoci se sehnáním osvětlení. Dále poprosila 

členy ŠR o průzkum možných zdrojů pro financování modernizace školní kuchyně a školního 

zařízení (výměna kotle). 



Andrea Oudysová zopakovala, že personální politika školy byla na minulé schůzi dostatečně 

vysvětlena paní ředitelkou. Dopisy, které jí na toto téma chodí, předá po předchozí domluvě panu 

starostovi upravené s ohledem na GDPR, na který se pisatelé odvolávali.  

Někteří rodiče projevili zájem o lepší informovanost ohledně jednání ŠR. Na návrh Marcely 

Vosátkové budou zápisy ze zasedání ŠR vystaveny na webu ZŠ Chýnov. 

Andrea Oudysová požádala zástupce ředitelky Milana Radu o zjištění, kolik žáků ZŠ dojíždí 

autobusy. Jedná se o důležitou informaci pro diskusi o možném posunu začátku výuky, čemuž brání 

zejména časy navazujících spojů. 

Posledním bodem diskuse byl poměrně malý zájem žáků o družiny a školní klub před začátkem 

výuky, po ní a o volných hodinách.  Členové ŠR se shodli na tom, že žáci by měli více využívat tyto 

možnosti zejména v blížícím se zimním období. 

 

 

 

Zapsal: Ing. Jakub Šístek, Ph.D. 

 

Upravila a schválila: Andrea Oudysová, předsedkyně ŠR 


